
Protokół Nr XI/2015
Rady Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą

z dnia 15 maja 2015 roku

Sesję rozpoczęto o godzinie dziesiątej, a zakończono o godzinie dziesiątej
czterdzieści.  Miejsce  obrad  sala  konferencyjna  w  Urzędzie  Miasta  
i Gminy Dobrzyń nad Wisłą, ul. Szkolna 1. 
Otwierając  obrady  jedenastej  Sesji  Rady  Miejskiej,  Przewodniczący  –
Jerzy Żurawski  stwierdził,  że  Sesja  została  zwołana  zgodnie  z  art.  20  ust.  3
ustawy o samorządzie gminny. 
W obradach uczestniczyło: 15 radnych,  
(lista obecności stanowi załączniki  nr 1 do niniejszego protokółu).
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził  prawomocność  obrad,  po  czym
powitał wszystkich uczestników. 
Następnie przedstawił proponowany porządek obrad: 

                              

 Sprawy proceduralne ,                                                 
1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, 
2. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej .

Pan Przewodniczący spytał czy są uwagi co do proponowanego porządku obrad.

Do proponowanego porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag.

Pan Przewodniczący – Jerzy Żurawski  zarządził głosowanie nad przyjęciem 
porządku obrad. 

Ustawowy skład Rady 15, obecnych-15

Za – 15,

Przeciw- 0,

Wstrz. – 0.

Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 



Do punktu 2 

Pan Przewodniczący- Jerzy Żurawski  powiedział , iż uchwałą nr III/8/2014 Rady 
Miejskiej Dobrzyń nad Wisłą z dnia 19 grudnia 2014 roku została powołana 
Komisja Rewizyjna. 

Z uwagi na zastrzeżenia wniesione w dniu 29 kwietnia 2015r. przez radnego 
Pana Jerzego Wasiołka dotyczące niezgodności sumy ilości oddanych głosów 
podczas glosowania w/w uchwały, zachodzi konieczność uchylenia powyższej 
uchwały i przeprowadzenia ponownego głosowania w sprawie wyboru składu 
Komisji Rewizyjnej.

Kwestionowany zapis wyników głosowania przedstawia się następująco:

„…ustawowy skład Rady 15 radnych , obecnych 15. 

za- 13, przeciw- 1, wstrz. – 2”.

Biorąc pod uwagę przedstawioną sytuację , Pan Przewodniczący poprosił 
radnych o zgłaszanie kandydatów do Komisji Rewizyjnej. Zgłoszeni zostali:

1. Radny Sławomir Kowalewski – wyraził zgodę,
2. Radny Jacek Augustowski – wyraził zgodę ,
3. Radna Maria Waśko – wyraziła zgodę . 

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do składu osobowego komisji rewizyjnej.

Następnie zostało zarządzone przez Pana Przewodniczącego głosowanie  składu 
osobowego komisji rewizyjnej.

Wyniki głosowania:

Ustawowy skład rady- 15, obecnych – 15.

Za- 15, 

Przeciw-0,

Wstrz. – 0.

Przewodniczący Rady miejskiej poprosił o zgłoszenie kandydatury 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Zgłoszony został Radny Sławomir 
Kowalewski – wyraził zgodę. 



Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 
głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji Rewizyjnej-  Radnego 
Sławomira Kowalewskiego.

Ustawowy skład rady  15radnych, obecnych 15.

Za- 14, 

Przeciw- 0,

Wstrz. – 1.

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Radny Sławomir Kowalewski.

Następnie przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie powołania 
komisji rewizyjnej i zarządził głosowanie. 

Wynik głosowania:

Ustawowy skład rady -15, obecnych-15.

Za -15, 

Przeciw- 0,

Wstrz.- 0.

Uchwała w sprawie powołania  komisji rewizyjnej została powołania w składzie:

1. Radny Sławomir Kowalewski- Przewodniczący,
2. Radny Augustowski Jacek – członek,
3. Radna Maria Waśko- członek. 

Pan Przewodniczący po zakończonym głosowaniu zwrócił uwagę, iż 
kolejny raz na Sesji jest nieobecny radca prawny. 



Do punktu 3 

Przewodniczący Rady- Jerzy Żurawski kończąc  obrady jedenastej Sesji, 
podziękował wszystkim uczestnikom obrad, a następnie stwierdził, że zamyka 
obrady jedenastej Sesji Rady Miejskiej. 

Protokółowała:                                          Przewodniczący Rady Miejskiej
                   
Magdalena Sujka                                               Jerzy Żurawski
 Insp. ds. obsługi rady

 

                                                                


